
Setkání s obyvateli sídliště A 

7.9.2022 

aktualizace květen 2023 

 

1) Budovatelů 1152 – uschlé stromy, přímo před vchodem polovina stromu pryč

 Některé stromy byly ošetřeny a u ostatních se čeká zda obrazí 

 

2)  Fibichova – nově vysázené stromy – stejná choroba jako předchozí 

Na hrušních se vyskytuje během vegetace rez hrušňová. Hostitelem této rzi jsou 

především jalovce, které se ve větší míře vyskytují především v soukromých zahradách. 

Odtud se dostává na hrušně, kde parazituje na listech. Při větším výskytu je řešením 

buď odstranit jalovce nebo postřik hrušní postřikem proti rzi hrušňové a odstraněním 

popadaného listí. V případě extrémního výskytu město zváží použití chemického 

postřiku. 

 

3) Kdo sbírá papírky na chodníku a trávníku + kontrola těchto pracovníků 

Každé sídliště má svého správce zeleně na úklid odpadků v zeleni a chodníky s 

komunikacemi uklízí TS Kadaň. Na pracovníky dohlíží jejich vedoucí a na ně pracovník 

MěÚ Kadaň OŽP a odboru dopravy. 

 

4) Přechod ke hřbitovu za viaduktem nebezpečný 

Jedná se pouze o místo pro přecházení, je nutno řídit se pravidly provozu na pozemních 

komunikacích. 

 

5) 1373 - 1374 podchod – tragický stav (Co s tím?) - návrh profesionální sprejer 

Průchod je součástí soukromého bytového domu a vlastník je povinen se starat i o 

tento prostor.  

Nicméně Město Kadaň vytipovává plochy a prostory, které by mohly být využity pro 

street art a tento prostor (průchod) by mohl být, po dohodě s vlastníky bytového 

domu, případně jedním z těchto prostor. SVJ osloveno, pokud město získá souhlas, 

realizace by mohla proběhnout v létě 2023 nebo v roce 2024. 

 

6) Alej Budovatelů směr k hřišti – uschlé větve v porostu 

Protože topoly po zimě již obrazily, je zadáno ošetření těch jejich částí, které vykazují 

suché kosterní větve. 

 

7) Věžák 1719 – rozšíření parkoviště – jedno stání pro motorku 

Záporné stanovisko dopravního inspektorátu PČR. 

 

 



8) Přechod u školy Čtyřlístek – zpomalovací prah 

Komunikace je silnicí II. třídy, obslužní a páteřní a na tuto komunikaci nelze toho zařízení 

dle technických předpisů instalovat. Dopravní inspektorát PČR k této instalaci neudělil 

souhlas. 

 

9) 1290 – 1293 – zeleň, která zasahuje na fasádu - odstranit zeleň 

Ořez byl proveden. 

 

 

10) 1290 – 1293 – přístupové chodníky ke vchodům – úprava zeleně + dosypání zeminy 

k obrubníkům a odstranění zbytků po rekonstrukci plynovodu 

Úprava zeleně byla provedena. 

 

11) 1290 – 1293 – SVJ chce provést bezbariérové přístupy – je nutné povolení? 

Chodník je v majetku města. Nutno požádat o souhlas s umístěním stavby na 

majetkoprávním úseku odboru tajemníka města (kontakty https://www.mesto-

kadan.cz/cs/mestsky-urad/odbory-mestskeho-uradu/odbor-tajemnika-uradu.html). 

 

12) 1290 – 1293 – popelnicové stání – nedostatečná kapacita pro popelnice 

Úpravou rozmístění nádob v přístřešku zajistí TS větší prostor. Stav bude nadále průběžně 

kontrolován. 

 

13) Zeleň u věžáku vedle výměníku – měla být odstraněna celá, byla odstraněna jen z části 

Jelikož problém s bezdomovci v keřích z větší části pominul, nebylo nutné likvidovat celou 

zeleň. 

 

14) Velká pochvala za krásnou přípravu Císařského dne 

 

15) Poděkování za ostřihání živého plotu od Františkánu k loděnici 

 

16) Strážiště – kontejner velkokapacitní chybí 

Velkokapacitní kontejner je přistaven s řidičem pravidelně dle rozpisu zveřejněném na 

webu TS Kadaň s.r.o.. Termíny rozmístění kontejnerů po celém městě je možno zjistit na 

uvedeném webu https://www.tskadan.cz/sekce/30/rozmisteni-kontejneru-. 

 

17) Strážiště – sekání trávy – část je, část není – proč? 

Na Strážišti I., II., III. je prováděná seč trávy stejně jako v jiných částech města a to pouze 

na pozemcích města. 

 

18) Strážiště – zámková dlažba poškozena (propadá se) 

Největší propady v komunikacích ze zámkové dlažby byly opraveny, další lokální opravy 

budou provedeny v průběhu roku 2023. 

S celkovou výměnou povrchu komunikací město v nejbližších letech nepočítá. 

 

https://www.tskadan.cz/sekce/30/rozmisteni-kontejneru-


19) Strážiště – fotovoltaika? 

Ministerstvo pro místní rozvoj vydalo metodiku - Co je potřeba pro umístění, povolení a 

kolaudaci solárních panelů (FVE) https://www.mmr.cz/cs/ministerstvo/stavebni-

pravo/stanoviska-a-metodiky/uzemni-rozhodovani-a-stavebni-rad/umisteni-povoleni-

kolaudace-fve. 

 

20) Strážiště – kontejner na plasty plný 

Stav byl prověřen a tam kde je možnost větší nádoby, tak je provedena výměna. 

 

21) Strážiště – voda – zádržní systém = zelená úsporám? jednotný projekt 

Aktuální dotační tituly ministerstva životního prostředí je možno sledovat na stránkách MŽP 

v odkazu dotace a výzvy. 

 

22) Strážiště – pochvala za bioodpad u zahrádek 

 

 

23) Autobusové nádraží – úschovna na kola? 

Počítá se s celkovou rekonstrukcí AN, kde by se úschovna na kola mohla vyřešit. Budova na 

AN je bohužel v soukromém majetku, ale v rámci rekonstrukce bude s majitelem řešeno 

využití. Momentálně podána žádost o dotaci na 4 umístnění úschoven kol s dobíjecí baterií 

pro elektrokola na cyklotrasách 6 a 3115 v Kadani (nábřeží a Rooseveltovy sady). 

 

24) Kolem stezky od kláštera ke Strážišti prořez náletových křovin – zachování výhledu na 

řeku? 

Pokud se jedná o pěší komunikaci podél silnice od kláštera na Strážiště, tak bývalou vyhlídku 

ani  výhled na řeku od tohoto chodníku nelze prořezat, jelikož se jedná o soukromý 

pozemek. Pokud se jedná o cyklostezku od kláštera na Strážiště, která je vedena úpatím 

Svatého vrchu, tak stromy nelze vyřezat, jelikož se jedná o lesní pozemek. Jakmile stromy 

vyrostou bude město tyto vyvětvovat, aby byl umožněn průhled mezi kmeny stromů na 

řeku. 

 

25) Web – chybí info termíny setkání 

Na webových stránkách www.setkavanikadan.cz v záložce “plánované akce“ jsou termíny 

setkávání. Odkaz na setkávání je také na úvodní straně webových stránek města Kadaně 

„setkávání s občany, a dále na České obci, na facebooku města, v Kadaňských novinách a 

pokud je to umožněno i v jednotlivých SVJ v lokalitě. 

 

26) Prosba – v Klášterecké ulici umístit značku pozor veverky 

V současné době nebyl pozorován větší výskyt veverek běhajících přes silnici a není důvod 

k instalaci značky. Záporné stanovisko dopravního inspektorátu PČR. 

 

27) Info o hotelu Svoboda 

Byl osloven vlastník objektu, který uvádí, že jeho záměrem je vybudovat bytový dům s 

komerčním prostorem v přízemí. 



 

28) Opravit zpomalovací prah u kláštera (cestu ke klášteru) 

Oprava byla provedena v únoru 2023 (oprava propadlé poloviny retardéru), druhá část 

opravena v rámci položení optického kabelu ze strany KT Kadaň. 

 

29) Snížit obrubník před záchrankou 

Byly osazeny parkovací dorazy. 

 

30) Nebezpečný roh u hřiště s umělou trávou 

Zeleň byla z větší části odstraněna. 

 

31) Krámek na „A“ – kostka brání IZS 

Dokončeno v říjnu 2022. 

 

32) Rafanda vnitroblok – posekat trávu 

Tráva byla ve vnitrobloku byla posekána. 

 


